
 

 

 
Vegard Nordstokke Valen  
Oda Isnes Tyse 
Anita Nistås  
Guro R. Sundrehagen  
Malene Johanne Vatnøy 
Ina Frøhne  
Kevin M. Kirkhus  
Stine Regina Tusvik 
Chris O`Moore   
Espen Herredsvela  
Mohamed Ali Mohamad  
Sunniva Sebdal Knudsen  
Marie Lindbo 
Magnus Ellefsen Moe  
Wenche Kverneland  
Signe Lefdal Hove  
Rebekka Langseth  
Julie Helland  
Bjørn Undheim Serigstad  
Oda Aamelfot Krohn  
Amalie Dignes Porsbøll 
Kristoffer Fuglerud Ask  
Guro Krogh Hagen  
Ragnhild Danielsen Lybekk  
Knut Benjamin Jacobsen  
  
 
 

 

 

 

 

 

 
 

Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet  

Tid: Onsdag 27.september 2023, klokken 16.15  

Sted: B2-001, Kristiansand         

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 20.09.23  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    27.september 2023 

Sted:           B2-001, Kristiansand     

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/23 Konstituering Maiken K. Andersen  Muntlig på møtet 

SP-sak 00b/23 Valg av ordstyrere Maiken K. Andersen Muntlig på møtet  

SP-sak 00c/23 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00d/23 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00e/23 Godkjenning av protokoll fra 

Valgforsamling 10.05.23 og protokoll 

fra SP-møtet 24.05 23 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 38/23 Siden sist   Maiken K. Andersen Vedlagt/Muntlig 

på møtet   

Vedtakssaker  

SP- sak 39/23 Forretningsorden for 

Studentparlamentet    

William T. Svendsen   Vedlagt    

SP-sak 40/23 Møtedatoer Studentparlamentet 

2023/2024 

Konstanse H. Åkerman    Vedlagt    

SP-sak 41/23 Budsjett STA 2024 Maiken K. Andersen      Vedlagt    

SP sak 42/23 STAs Valgreglement    Lisa K. Fredsvik    Vedlagt    

Diskusjonssaker  

SP-sak 43/23  Tiltak mot seksuell trakassering blant 

studenter  

Lisa K. Fredsvik   Vedlagt     

Orienteringssaker 

SP-sak 44/23 Informasjon om SHoT- tall  Maiken K. Andersen  Vedlagt  

SP-sak 45/22 Eventuelt   Muntlig på møtet  

 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 
 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 27.09.23: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt                  
SP-sak 00a/23                               Konstituering                                   16.15-16.20 
SP-sak 00b/23                               Valg av ordstyrere                           16.20-16.25 
SP-sak 00c/23 
SP-sak 00d/23                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.25-16.30 
16.30-16.35 

SP-sak 00e/23                     Godkjenning av protokoll fra 
Valgforsamling 10.05.23 og SP-
møtet 24.05.23 

16.35-16.40 

SP-sak 38/23 
SP-sak 39/23 
 
SP-sak 40/23 
 
SP-sak 41/23 
Pause 
SP-sak 42/23 
SP-sak 43/23 
 
Pause 
SP-sak 44/23 
SP-sak 45/23 
 

Siden sist  
Forretningsorden for 
Studentparlamentet  
Møtedatoer Studentparlamentet 
2023/2024 
Budsjett STA 2024  
 
STAs Valgreglement  
Tiltak mot seksuell trakassering 
blant studenter   
 
Informasjon om SHoT- tall 
Eventuelt  
 

16.40-16.50 
16.50-17.10 
 
17.10-17.35 
 
17.35-18.05 
18.05-18.20 
18.20-18.40 
18.40-19.40 
 
19.40-19.50 
19.50-20.00 
20.00-20.10 
 

   
SP-møtet er berammet til å vare til 20.20 Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  10.05.23 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Valgforsamling i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 10.mai 2023, klokken 14.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

Rebekka Langseth  

Vegard Nordstokke Valen  

Martin Jonathan P. Røiseland  

Kevin Mathisen Kirkhus  

Signe Lefdal Hove  

Ingrid Marie Skaug Lindqvist  

Kristine Lehrmann Solvang  

Eline Marie Nilsen  

Mohamed Ali Mohamad  

Mathias Hofgaard Bjørgung  

Emil Gudelis  

Inger Elise Tysvær  

Kristine Berthelsen  

Katarina Holen  

Ragnhild Danielsen Lybekk  

Rufo Gerard T. Garcia  

Benjamin Røyland  

 

 

William T. Svendsen 

Katrine Bryggeså Øydna  

Maiken K. Andersen  

Lisa K. Fredsvik  

Lars Magnus Halvorsen  

 

Bendik Hagen, medlem av STAs Valgkomité  

Kjell Arne Lønningen, leder av STAs Kontrollkomité  

Jakob Mæland, leder av SiA-styret  

Michelle Brynhildsen, leder av VT 

Kristian Fredrik M. Ødegård, UiA-styret  

Marie Nørvåg, UiA-styret 

Elin Gauslaa, UiAs Valsgtyre  

Kari Lunøe- Nielsen, UiAs Valgstyre  

Kandidater 

 

Olea M. Norset  

 

Irene Bredal 

 

Stine Regina Tusvik  

Kaia Pihl 

Carmen Gazo 

Mari McCarthy Rørlien  

Amalie Lauritsen   
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SAKSLISTE 
 

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

Olea M. Norset  

   

  Godkjent  

                                

                                                   

SP-sak 00b/23 Opprop 

    

  Det var 17 stykk til stede og Studentparlamentet var vedtaksdyktig. 

             

 

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Sakslisten 

                                

                                   Godkjent 

                      

Dagsorden  

 

Godkjent  
 

                                  

 

Vedtakssaker 

 

SP-sak 28/23            Valgforsamling   

 

STA-styret  

Leder  

Maiken K. Andersen  

 

Nestleder 

William T. Svendsen  
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Fagpolitisk ansvarlig  

Konstanse Heide Åkerman 

 

Læringsmiljøpolitisk ansvarlig  

Emil Gudelis 

 

Mangfoldspolitisk ansvarlig  

Lisa K. Fredsvik  

 

SP-sak 28/23 ble lukket og det ble avholdt pause. Deretter ble det åpnet valgforsamling til 

Universitetsstyret.  

Valgforsamling – Universitetstyret  

William ønsket velkommen til valgforsamling for Universitetstyret. STA-styret hadde innstilt 

på Olea M. Norset som ordstyrer, det var ok for SP. Kari Lunøe- Nielsen og Elin Gauslaa fra 

UiAs Valgstyre presenterte seg selv. Det ble deretter avholdt opprop, SP var 17 stykk til stede 

og dermed vedtaksdyktige.   

 

Valgresultatet ble som følger:  

 

Faste representanter: Thor Eivind Forberg og Marie Nørvåg 

1.varareprsentant: Cecilie Helen Askland    

2.varareprsentant: Lars Magnus Halvorsen   

 

Valgforsamlingen til Universitetsstyret ble lukket, og det ble tatt en kort pause. Deretter 

fortsatte man med SP-sak 28/23.  

                                  

 

Vedtakssaker 

 

SP-sak 28/23            Valgforsamling   

 

STAs politiske og organisatoriske utvalg  

Læringsmiljøpolitisk utvalg   

Ina Frøhne  

 

Bærekraft- og miljøpolitisk utvalg  

Tale Haugseter 

Signe Lefdal Hove  
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Oda A. Krohn  

 

Internasjonalt utvalg   

Ina Frøhne  

Andrea Oshaug Fostervold  

Signe Lefdal Hove  

Diogo R. Maia 

 

Fag- og forskningspolitisk utvalg  

Caritha Martine Sørhus Jensen 

Mads Hellenes 

Kevin M. Kirkhus  

Johan Fredrik Welhaven 

 

Kommunikasjonsutvalget 

Kristine Berthelsen  

Ina Frøhne  

Kevin M. Kirkhus  

 

STAs Kontrollkomité  

Ingen kandidater – vervet suppleres  

 

STAs Valgkomité   

Leder: Katrine B. Øydna  

Medlemmer: ingen kandidater – suppleres  

 

Unikumstyret   

Ingen kandidater – vervet suppleres  

 

 



  

5 

Forthem Student Council 

Fast representant: Rufo Gerard T. Garzia 

Vararepresentant: Lisa K. Fredsvik  

 

UiAs Klagenemd   

Faste representanter: Oskar A. Fjetland og Katarina Holen  

1.varareprsentant: Victoria Celine Bjertnes 

2.varareprsentant: Jakob Mæland  

 

UiAs Valgstyre   

Fast representant: Caritha Martine Sørhus Jensen 

 

UiAs Ansettelseutvalg   

Faste representanter: Ina Frøhne og Lars Magnus Halvorsen   

 

UiAs Prisutvalg  

Faste representanter: Caritha Martine Sørhus Jensen og Kevin M. Kirkhus  

1.varareprsentant: Andrea Oshaug Fostervold  

 

UiAs Læringsmiljøutvalg (LMU)  

Mathias H. Bjørgung  

Ina Frøhne  

Andrea Oshaug Fostervold  

Lars Magnus Halvorsen  

 

UiAs Utdanningsutvalg  

Faste representanter: Ina Frøhne og Victoria C. Bjertnes 
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UiAs Forsknings- og innovasjonsutvalg  

Observatørplass: Rufo Gerard T. Garzia  

1.vararepresentant: Mathias H. Bjørgung  

 

UiAs Skikkethetsnemd  

Faste representanter: Andrea Oshaug Fostervold og Kjell Arne Lønningen  

 

UiAs Likestillings- og inkluderingsutvalg (LiU) 

Fast representant: Kjell Arne Lønningen  

1.varareprsentant: Signe L. Hove  

2.varareprsentant: Oskar A. Fjetland  

 

Studentrådet i Grimstad   

Fast representant: Mohammed A. Mohamad  

 

Studentrådet i Kristiansand  

Fast representant: Lars Magnus Halvorsen   

Vararepresentant: Kevin M. Kirkhus  

 

UiAs Museumsråd   

Faste representanter: Signe Lefdal Hove og Mathias H. Bjørgung 

1.vararepresentant: Caritha Martine Sørhus Jensen 

 

Velferdstinget i Agder (VT)  

Oskar A. Fjetland  
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Forslag nr. 1 SP-Sak 28/23 Kapittel:  Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret        

Forslag 

STA-styret får, i samarbeid med Valgkomiteen, godkjenning til å supplere manglende 

representanter til råd, styrer og utvalg.  

Vedtak Enstemmig vedtatt   

 

 

                                    Protokolltilførsel i saken  

                                    Den følgende protokolltilførselen ble lagt frem: 

                                    Vi stiller oss kritisk til årets innstilling til RSU-valget. Ordlyden i  

                                    innstillingen setter kandidatene i et dårlig lys og de blir ikke presentert 

                                    profesjonelt. I tillegg inneholder begrunnelsene flere faktafeil og 

                                   upassende personlig informasjon.  

                                   Dette er ikke kritikk rettet mot kandidatene det er innstilt på, men rettet  

                                   mot innholdet i innstillingen.  

                                   Protokolltilførselen ble underskrevet av de følgende: 

                                   Kristine L. Solvang, Eline Marie Nilsen, Ingrid Marie Skaug Lindqvist, 

                                   Kevin M. Kirkhus, Martin Røiseland, Emil Gudelis, Signe L. Hove, 

                                   Rufo Garcia, Mohamed Ali Mohamad, Kristine Berthelsen, 

                                   Katarina Holen, Rebekka Langseth og Vegard Nordstokke Valen.  

                                      

 

                                      

                                    

                                Valgforsamlingen ble avsluttet klokken 20.00. 



  

 

1 

 

 

 

SP-sak   Protokoll 

Møtedato  24.05.23 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 24.05.2023, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

 

Rebekka Langseth  

Vegard Nordstokke Valen 

Martin Jonathan P. Røiseland (permisjon fra 17.15) 

Kevin M. Kirkhus 

Signe Lefdal Hove  

Ina Frøhne (fra 17.15) 

Kristine Lehrmann Solvang   

Eline Marie Nilsen  

Mohamed Ali Mohamad 

Mathias Hofgaard Bjørgung (permisjon fra 18.00)  

Emil Gudelis  

Mari McCarthy Rørlien 

Inger Elise Tysvær  

Kristine Berthelsen 

Amalie Lauritsen 

Johanna Elisabeth Gudmestad 

Rufo Gerard T. Garcia 

Benjamin Røyland  

 

William T. Svendsen  

Katrine Bryggeså Øydna  

Maiken K. Andersen 

Lisa K. Fredsvik 

Lars Magnus Halvorsen  

 

Kjell Arne Lønningen, leder av Kontrollkomiteen  

Jakob Mæland, styreleder i SiA-styret 

Konstanse Heide Åkerman, politisk nestleder i Velferdstinget i Agder (VT) 

Studentaktiviteter  

 

Irene Bredal 

 

Irene Bredal 

 

Stine Regina Tusvik  

Kaia Pihl 

Ingrid Marie Skaug Lindqvist 

Carmen Gazo 

Katarina Holen  
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SAKSLISTE 
   

                                                  

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Irene Bredal    

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/23 Opprop 

    

  Det var 17 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Godkjent  

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 19.04.23 

                                    

                                    Godkjent 

 

 

SP-sak 29/23   Siden sist  

    

                                   William la frem siden sist fra STA-styret.  

 

Vedtakssaksaker 
    

SP-sak 30/23            Søknad om medlemskap i STA fra GAME  

                                

                                  Forslag til vedtak  

                                  GAME is a member of the Student Organization of Agder from 24th of  

                                  May 2023, with the rights and obligations this entails.  

 

                                   Enstemmig vedtatt  
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                           ------------------------------------------------------------------------------------- 

                           Protokolltilførsel i saken  

                           Den følgende protokolltilførselen ble levert i saken: 

                           I sakspapirene sendt ut 16.05.2023 så ligger full medlemsliste (s 26-27) 

                           Dette er et brudd på personvernet da dette er sendt ut over e-post.  

                           De følgende skrev under protokolltilførselen: 

                           Kevin M. Kirkhus, Martin J.P. Røiseland, Signe L. Hove, Rebekka Langseth, 

                           Vegard Valen og Benjamin Røyland  

 

 

 

SP-sak 31/23            Søknad om medlemskap i STA frå Linguistica  

                                  

                                  Forslag til vedtak  

                                  Linguistica vert medlem av Studentorganisasjonen i Agder frå 24.mai  

                                  2023, med dei rettigheitar og plikter det inneber. 

 

                                   Enstemmig vedtatt  

 
SP-sak 32/23            Søknad om medlemsskap i STA fra Kristiansand Studentklatring 

                                     

                                  Forslag til vedtak  

                                  Kristiansand Studentklatring blir medlem av Studentorganisasjonen  

                                  i Agder fra 24.mai 2023, med de rettigheter og plikter det innebærer. 

 

                                   Enstemmig vedtatt  

 

 

 

SP-sak 33/23            Søknad om medlemskap i STA fra Evimera  

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Evimera blir medlem av Studentorganisasjonen i Agder fra 24.mai 

                                  2023, med de rettigheter og plikter det innebærer. 

 

                                   Enstemmig vedtatt  

 

 

SP-sak 34/23            STAs Handlingsplan 2023/2024  

 

 

Forslag nr. 1 SP-Sak 34/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse og 

idrettsvitenskap      

  



  

 

4 

Forslag 

STA skal arbeide for kveldsåpen kiosk på begge campus  

Vedtak Vedtatt mot 1 stemme           

 

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 34/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse og 

idrettsvitenskap og 

Handelshøyskolen 

ved UiA  

  

Forslag 

STA skal arbeide for åpningstider som gjenspeiler eksamen/undervisningstider hos SiA sine 

fasiliteter, samt tilgjengeliggjøring av snacksautomater på begge campuser.   

Vedtak Enstemmig vedtatt            

 

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 34/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Handelshøyskolen 

ved UiA  

  

Forslag 

Legge til punktet:  

• STA skal arbeide for mer tilgjengelig legehjelp for studentene  

 

Under politikk   
Vedtak Vedtatt mot 2 avholdende stemmer             

 

                               

                                   Forslag til vedtak  

                                   Studentparlamentet vedtar STAs Handlingsplan 2023/2024, med de  

                                   endringer som måtte forekomme på møtet.  

 

                                   Enstemmig vedtatt  

 

 

SP-sak 35/23             STAs Årsberetning 2022/2023  

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   Studentparlamentet godkjenner Årsberetningen for 

                                   Studentorganisasjonen i Agder 2022/2023, og tar denne til etterretning. 

 

                                   Enstemmig vedtatt  
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SP-sak 36/23            Kontrollkomiteens Årsberetning 2022/2023  

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   Studentparlamentet godkjenn Kontrollkomiteens årsrapport, og tek 

                                   denne til etterretning. 

 

                                   Enstemmig vedtatt  

 

Infosaker 
 

 

SP-sak 37/23             Eventuelt  

 

                                    Det var ingen saker til eventuelt.  

 

 

                                    Det ble delt ut blomster og holdt taler til avtroppende styre og  

                                    sekretariatet.  

 

 

Møtet ble avsluttet klokken 19.05. 



Siden sist STA-styret – september 

 

Høringer  

− Høring om UiAs meritteringsordning i juni 

− Høring om mikromobilitet i Grimstad kommune  

Media 

- Maiken har vært i Fvn, Nrk Sørlandet, Grimstad Adressetidene (gat.no) 

og Avisen Kristiansand (krs.no) angående studentboligkrisen 

- Maiken har vært med på Sørlandssendinga på Nrk Sørlandet radio for å 

snakke om studiestart, mental helse og studentboligkrisen 

- Maiken har vært i digi.no om kunstig intelligens i akademia 

- Maiken har vært i krs.no om det nye studenthuset Bare 

- Maiken har vært i Khrono om krav til Sandra Borch (ny utdanning- og 

forskningsminister) sammen med 9 andre studentledere 

- Maiken har vært i Gat.no om hvor studentene er i valgkampen 

- Maiken har vært i Fvn om busskorttilbudet i Kristiansand  

- Maiken har vært i Fvn om Shot-tallene ift rus/alkohol 

- William har skrevet et leserinnlegg til Gat om Torskeholmen i juni 

- William har skrevet et leserinnlegg til Gat om campusparken ved 

Tønnevoldjordet 

- Maiken har skrevet et debattinnlegg i Fvn om hvorfor det er viktig at 

studentene stemmer 

- Maiken har skrevet et motsvar i Gat.no mot Grimstad FrP som svarte på 

innlegget om “hvor er studenter i valgkampen” 

 

Arrangement og konferanser 

- Maiken og William har deltatt på avspark med NSO 

- Maiken har deltatt i panelsamtale om overgangen fra videregående skole 

til universitetet  

- Styret og Irene har deltatt på studiestart  

- Styret og Irene har deltatt på Arendalsuka  

- STA-styret har vært med å arrangere Grønn dag 

- Styret har deltatt på kommunevalgdebatt på Bare studenthus  

- Maiken har deltatt på og holdt innlegg på Direktoratet for høyere 

utdanning og kompetanse (HK-dir) sin konferanse angående kvalitet i 

høyere utdanning om kunstig intelligens 



- Maiken har deltatt i panelsamtale om studentengasjement på UiA Eilerts 

Pop-up 

- Maiken har deltatt på ledersamling i Bergen i regi av NSO 

- William og Lisa har deltatt på Orientation Day for internasjonale 

studenter 

- Konstanse har deltatt og holdt innlegg på workshop om praksis for 

studenter 

- Konstanse har vært på masterstudentenes forskningskonferanse  

- Konstanse har deltatt på Khronos lunsjdebatt 

- William har vært på næringspolitisk valgdebatt i Grimstad 

- STA-styret og Irene har arrangert oppstartsseminar for 

Studentparlamentet  

- Lisa har deltatt på en workshop om LOS-plikten 

- Emil og Lisa har organisert tillitsvalgtsopplæring for internasjonale 

studenter 

- Emil, sammen med UiA, har organisert og holdt tillitsvalgtskurs for de 

norske studenter 

- Styret og Irene har arrangert åpent hus på STA-bygget under studiestart 

 

Aktivitet 

- Maiken har deltatt på dialogmøte sammen med linjeforeningene Life og 

Pangea med Olje -og energiminister Terje Aasland i regi av UiA  

- Styret har deltatt på Faddervakt  

- Irene har hatt flere møter med NSO angående Høstkonferansen som skal 

arrangeres på UiA 

- William har jobbet med å danne en Åpen kildekode - gruppe på UiA 

- Emil har deltatt på møter med UiA angående tillitsvalgtopplæring og 

emnet ORG-123 

- Maiken har deltatt på dialogmøte sammen med Agder Venstre og Guri 

Melby 

- Emil har deltatt på møte med brukergruppe for nye undervisningsrom 

- Emil, Konstanse og Lisa har hatt møte med nestleder for SAIH nasjonalt, 

og lokallaget til SAIH i Kristiansand 

- Lisa og Emil har deltatt på åpning av nye studentboliger på Gimle 

- Konstanse har vært på Karriereuka - oppstart  

- Konstanse har vært på møte i Bærekraftsutvalget 

- Konstanse har hatt møte om right retention strategy med Igor 

Goncharenko 



- Maiken og Irene har hatt miniseminar for medlemmer av 

Studentparlamentet  

- Irene har hatt 1-1 opplæring med nye SP-medlemmer  

- Maiken har deltatt på styreseminar med Universitetstyret  

- Lisa har deltatt på møte angående en ny språkliste på UiA 

 

Annet  

- Styret og Irene har hatt sommerferie  

- Styret og Irene har hatt interndager med blant annet førstehjelpskurs  

 

 

 

 

16.09.23 

Universitetsstyrerepresentanter til Studentparlamentet 27.09.23   

Årets første styremøte foregikk i Mandal den 13.09.23. Dette møtet var en del av et styreseminar 

(12.09-13.09) hvor de faste representantene, 1. varaer, viserektorer, en del av direktørene ved 

UiA og STA-leder var invitert til å delta. Seminaret handlet mest om opplæring og om å bli 

kjent med UiA som institusjon. 

Selve møtet foregikk den 13.09.23, og «største» saken(e) handlet om ansettelse av nye dekaner, 

som tiltrer fra 01.01.24. Diskusjonene i styret er unntatt offentligheten, men dekanene ble 

annonsert på UiA sine nettsider dagen etter. Legger ved en liste over dekaner, så SP kan gjøre 

seg kjent med de nye navnene, nederst i denne teksten. Utenom dekanansettelser var det ikke 

andre vedtak som berører studentene i særlig grad. Det ble fastsatt møtedatoer for 

universitetsstyret for 2024: 31.januar, 06.-07.mars (seminar + møte), 8.mai, 19.juni, 10.-

11.september (seminar + møte), 16.oktober, og 20.november.  

Neste møte i styret vil blant annet handle om budsjetter, regnskap, orientering om studentopptak 

2024 og oppnevning av eksterne fakultetsstyremedlemmer. Dette er noen av sakene vi vet at 

kommer, men det kan endre seg noe frem til neste møte som er 18.oktober. Studentparlamentet 

må gjerne stille spørsmål, men merk at diskusjonen rundt ansettelser, samt mye av innholdet på 

styreseminaret, dessverre er unntatt offentligheten. 



De nye dekanene ved UiA vil bli:    *=Samme person som har stillingen i dag 

Helse- og Idrettsvitenskap:  Arne Johan W. Andersen* 

Humaniora og Pedagogikk:  Ingunn Breistein 

Kunstfag:    Marit Wergeland* 

Samfunnsvitenskap:   Leif Skiftenes Flak 

Teknologi og Realfag: Vikas Thakur 

Handelshøyskolen:  Kristin Wallevik 

Lærerutdanning:  Gunn Bjørnsen 

 

Thor Eivind Forberg  Marie Nørvåg-Fredheim 

 



SP-sak: 39/23 

Møtedato:  27.09.23 

Saksbehandler: William Thanoothong Svendsen 

  

Forretningsorden for Studentparlamentet  
  

Bakgrunn for saken  

Ifølge STAs vedtekter, § 21, skal Forretningsorden vedtas på Studentparlamentets (SP) første 

møte i september. Den vil være gjeldende for funksjonsperioden til SP som har vedtatt den.   

  

Argumentasjon  

STA-styret mener at gjeldende forretningsorden fungerer godt og dekker Studentparlamentets 

behov. Med bakgrunn i dette velger STA-styret og ikke legge ved noen nye forslag til 

forretningsorden.  

  

Økonomiske konsekvenser  

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.   

  

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtar forslag til forretningsorden, med de endringer som måtte 

forekomme på møtet.   

  

Innstilling fra styret  

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.  

  

Vedlegg  

Forretningsorden for Studentparlamentet.   

  

English Summary  

According to STA`s Regulations, § 21, the Rules of Procedure shall be passed at the first 

meeting of the Student Parliament in September.   

 



 

Studentorganisasjonen i Agder 

Forretningsorden for Studentparlamentet 

1. Organer 

a) LEDER 

Leder konstituerer, åpner og lukker møtene i Studentparlamentet.  

b) MØTELEDERE 

Møteledelsen består av 1-2 ordstyrere som velges på hvert parlamentsmøte. Møteledelsen 
er ansvarlig for den praktiske gjennomføringen av møtet.  
 

c) PROTOKOLLFØRER 
 
 Organisasjonskonsulenten fører protokoll fra møter i Studentparlamentet og   
          Valgforsamling.  

2. Rettigheter og plikter  

 
SP-representantene fra fakultetene og avdeling for lærerutdanning har tale-, forslags- og 
stemmerett. I deres fravær har vararepresentantene de samme rettigheter. 
 
SP-representanter har møteplikt og ved forfall innkalles vararepresentanter. Representantene 
plikter å melde fra i god tid når de vet at de blir forhindret i å møte, i samsvar med 
fraværssystemet til SP. Hvis en representant må forlate møtet før det er ferdig, leveres en 
permisjonssøknad. Søknad om permisjon fra SP-møte leveres skriftlig til møteledelsen og avgjøres 
av SP. 
 
Møteledelsen gis tale- og forslagsrett i form av sin funksjon. SP kan gi organisasjoner eller 
personer talerett i enkelte saker. 
 
Alle studenter har møterett, og noen studentrepresentanter har observatørstatus etter vedtektene.  
 
SP-møtene føres for åpne dører, men SP kan bestemme at dørene skal lukkes. Dørene lukkes for 
personsaker, med kan åpnes hvis person(er) i saken og SP godkjenner det.   

3. Forhandlingene 

 
Taletiden er tre minutter for innlegg og ett minutt for replikk. Det gis anledning til to replikker og 
en svarreplikk til hvert innlegg. Representantene skal bruke stemmeskilt for å tegne seg.  
 
Nye forslag som blir lagt frem for SP under forhandlinger skal fremlegges muntlig av forslagsstiller 
før det overleveres skriftlig for møteledelsen. 
 
Innlegg til forretningsorden, dagsorden og saksopplysning bryter saksdebatten. Slike innlegg må 
ikke vare lenger enn ett minutt. Slike innlegg skal være nøytrale og ikke inkludere meninger. 
Forslag/innvendinger som gjelder dagsorden, forretningsorden og voteringsorden skal voteres over 
direkte.  
 



Forretningsorden for Studentparlamentet  

Studentorganisasjonen i Agder 

Møteledelsen og representanter med forslagsrett kan framsette forslag om at strek settes. Når 
strek settes skal talerlisten leses opp før votering, og det skal være alminnelig flertall. Ordstyrere 
opplyser om at alle vedtaks- og endringsforslag skal meldes og leveres før strek vedtas. Når det er 
vedtatt å sette strek, opplyser ordstyrere om at det er anledning til å tegne seg før og under neste 
talers innlegg. Forslag om å sette umiddelbar strek som påvirker inntegnede talere krever 2/3 
flertall. Etter at strek er satt er det ikke anledning til å fremme forslag. Alle med forslagsrett kan 
framsette forslag om at strek oppheves, og dette må i så tilfelle vedtas med 2/3 flertall. 
 
Alle forslag i saksspørsmål som ikke gjelder dagsorden, forretningsorden eller voteringsorden, skal 
formuleres skriftlig og leveres ordstyrerne. Alle forslag må være underskrevet med fullt navn.   

4. Voteringer 

 
Når debatten er avsluttet leser møteledelsen opp samtlige framsatte forslag. Deretter kan 
møteledelsen, hvis de anser det nødvendig, bestemme pause i forhandlingene for å sette opp 
forslag til videre behandling/voteringsorden. 
 
Voteringer skjer ordinært ved håndsopprekning av stemmeskilt. Skriftlig votering skal foretas 
dersom en eller flere SP-representanter ønsker det. 
 
Vedtak fattes med alminnelig flertall; det vil si over halvparten av de avgitte stemmene uten å 
inkludere blanke stemmer, dersom ikke annet er bestemt i vedtektene eller forretningsorden.  
 
Endring av forretningsorden krever 2/3 flertall.  

5. Protokolltilførsel 

 
Protokolltilførsler kan forlanges av alle representanter med forslagsrett. Protokolltilførsler må 
meldes inn innen behandlingen av den aktuelle saken er avsluttet, og leveres skriftlig til 
møteledelsen. Møteledelsen leser opp de mottatte protokolltilførselene og alle som er enig i 
protokolltilførselen kan skrive under på den innen møteslutt.  

6. Sluttbestemmelser 

 
Forretningsorden kan ikke stride mot STA sine vedtekter.  
 
Hvis et spørsmål ikke er regulert i forretningsorden eller av vedtektene, kan SP med alminnelig 
flertall avgjøre hvilken praksis som skal gjelde. 
 
Denne forretningsorden gjelder til annen er vedtatt i SP og skal voteres over under konstituering 
av nytt Studentparlament.   



SP-sak 40/23  

Møtedato 27.09.23  

Saksbehandlar Konstanse Heide Åkerman     

  

Møtedatoar Studentparlamentet 2023/2024  

Bakgrunn for saka  

I STA sine vedtekter, § 22, står det at fyrste møte i Studentparlamentets funksjonstid skal 

haldast i september. På dette møtet skal det vedtakast møteplan for resten av 

funksjonsperioda.  

 

Argumentasjon  

STA-styret har sett på kalenderen og laga eit forslag så tar høgde for påskeferie og fristar for å 

sende sakar til STA. Ein anbefale to møter i mai då all erfaring vise at valforsamling tek tid og 

er eit krevjande møte.    

Det er viktig for organisasjona med god planlegging og føreseielgheit så gjer at STAs virke 

kan utførast effektivt, båe med tanke på tid og menneskelege ressursar.  Med å vedta ein 

møteplan for heile perioda vil det skapa ein føreseielgheit for SPs medlemmar og 

organisasjona elles.   

 

Økonomiske konsekvensar  

Dei økonomiske konsekvensane vil ikkje gå utøve det ein normalt bruke på møta i 

Studentparlamentet.   

  

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtek den føreslåtte møteplanen for Studentparlamentet sin verkeperiode 

2023/2024, med dei endringane så måtte førekomma på møtet.   

Tidspunkt for møtet er onsdag klokka 16.15, med unntak av valforsamlinga 08.mai. Den starte 

klokka 14.15.  

25. oktober - Grimstad  

22. november - Kristiansand  

24. januar - Grimstad  

21. februar - Kristiansand  

20. mars - Grimstad  

24. april - Grimstad  



08. mai - Valforsamling - Kristiansand  

22. mai - Kristiansand   

  

Innstilling frå styret  

STA-styret innstill einstemmig på forslag til vedtak.  

  

English Summary  

The STA-board wishes to suggest a schedule for meetings in the Student Parliament for the 

period of 2023/2024.   

 



 

 

SP-sak 41/23 

Møtedato 27.09.23 

Saksbehandler Maiken K. Andersen  
 

 

 

STAs budsjett for drift 2024 

Bakgrunn for saken 
Bakgrunnen for at saken tas opp er vedtektens § 9, som sier: «Studentparlamentet vedtar 

innen 30. september budsjett for kommende periode» 

 

Argumentasjon  

Hvert år søker STA om et rammetilskudd fra UiA. For 2023 lå rammetilskuddet på rundt 2,3 

millioner kroner, hvorav rundt 1,8 millioner gikk til lønn (dette gjelder både 

organisasjonskonsulenten og STA-styrets lønn) og 550 000 gikk til drift. I søknaden tas det 

hensyn til lønns- og prisjusteringer. 

Lønnsmidlene og avgifter tilknyttet rammetilskuddet er vedtatt av Studentparlamentet og/eller 

lovpålagt for STA å følge. Dermed er det driftsbudsjettet til STA parlamentet diskuterer, 

prioriterer i og vedtar i budsjettsak hver høst.  

 

I årets budsjett har STA søkt om midler til å fortsette å drive organisasjonen på en god og 

forsvarlig måte. Å drive en studentorganisasjon krever både tid, ressurser og midler. I tillegg 

kreves det kontinuerlig kompetanseheving, både for styret, SP og andre RSU- er, dette ansees 

som svært viktig. Med bakgrunn i det har STA-styret laget et forslag til budsjett som 

gjenspeiler dette.  

 

STA-styret har utarbeidet en budsjettforklaring for at SP enklere kan se hva midlene brukes til 

og hvordan de fordeles gjennom året. Disse ligger vedlagt til sakspapirene, og STA-styret 

anbefaler alle å lese dette nøye før det kommer forslag til endringer.  

 

Forslag til budsjett for 2024 ligger tilnærmet likt de siste års budsjett, men man har valgt å 

søke om kroner 50 000 ekstra, som fordeles mellom lønn og drift. Man har sett gjennom de 

siste års regnskap når forslaget har blitt utarbeidet. Summen for driftsbudsjett vil da være på 

562 500 kroner. 

 

For SP er det mulig å gjøre omdisponeringer innenfor de rammene som det er lagt opp til i 

budsjettet. Det styret ber SP ta hensyn til er om SP ønsker en økt sum til en budsjettpost, må 

disse pengene tas fra en annen post i budsjettet. STA-styret ønsker gjerne å bli spurt om den 

beste løsningen for dette på forhånd, slik at man ikke risikerer å ta penger fra en budsjettpost 

som er nødvendig for driften til STA. På denne måten finner man de gode løsningene og 

imøtekommer ønsket fra SP, uten at det går på bekostningen av STA sin drift. 

 

Når det gjelder regnskap for inneværende år opplyses Studentparlamentet at STA per dato for 

utsending av sakspapirene ligger noe over budsjett på den følgende posten: 

• Post 7320, Profilering (skyldes innkjøp av gensere/jakker til SP) 

 



  Side 2 

Samtidig ligger STA den del under budsjett på post 7300, Studentvalget. Dette skyldes at man 

gjorde en del promotering og grep under vårens studentvalg som ikke koster penger.  

 

Om man ser på et samlet regnskap ligger STA godt an i forhold til budsjett for 2023.  

 

Styret oppfordrer SP til å ta kontakt med saksbehandler i forkant av møtet for spørsmål 

knyttet til saken. Send e-post til staleder@uia.no, ring 923 51 334, eller kom innom på 

kontoret en dag.    

 

 

Økonomiske konsekvenser 

Vedtas det foreslåtte budsjettet vil den økonomiske rammen for organisasjonen være satt for 

2024. Ved å vedta budsjett legger SP føringer for hvordan organisasjonens penger skal brukes 

det kommende året.  

 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtar budsjettet for 2024, med de endringer som måtte forekomme på 

møtet. 

 

Innstilling fra styret 

Styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.  

 

Vedlegg  

Forslag til budsjett 2024 

Forklaring til budsjettposter 

 

 

English Summary 

According to STA’s regulations § 9, the Student Parliament shall approve the budget for next 

year (calendar year 2024) before the 30th of September.  

 

 

 

 

 
 



Forslag budsjett 2024- drifts- og lønnsmidler.

Søknad til Universitetet i Agder 

Søknad UiA: 2,000 000

Av dette settes kroner 1,437 500 av til lønnskonto

Resternde beløp  kroner 562 500 settes på drift.

Forslag driftsbudsjett 2024

Kontonavn     JAN    FEB MARS APRIL MAI JUNI JULI     AUG   SEPT  OKT  NOV   DES     Totalt

3402- Rammetilskudd fra UiA 562 500 562 500

6800 - Kontor, programvare o.l. 1000 1000 8000 2000 3000 1000 3000 6000 1000 1000 1000 28000

6840 - Aviser og tidskrifter 5500 3500 9000

6860 - Møte, kurs o.l.- RSU 3000 6000 6000 10000 6000 2000 140 000 4000 4000 4000 15000 200 000

6862 - Møte, bevertning o.l.- STA-kontorene 3500 3500 3500 3500 3500 10000 5500 4000 4000 4000 6000 51000

6891 - HMS 6000 6000

6900- Teambuilding og sosialt STA-styret 2000 2000 2000 2000 2000 2000 12 000

7000 - STA-bilen 1000 2500 4000 3000 2000 3000 5000 2000 4000 2000 1500 30 000

7110 - Reisekostnader RSU 1000 6000 3000 6000 6000 0 2500 4000 4000 4000 5000 41 500

7112 - Reisekostnader, konferanser 5000 6500 6500 6500 5500 6000 5000 6000 6000 6000 2500 61 500

og kompetansehving STA-styret

7300 - Studentvalget 15000 15000 20000 5000 55 000

7320- Profileringskostnader 500 2000 3000 2000 1000 20000 6000 2000 1500 1000 1000 40 000

7430 - Gaver 4500 4500

7500 - Forsikringspremie 18 000 18 000

7770 - Bankgebyr 400 500 500 500 1000 500 300 500 500 400 400 500 6000

Samlet budsjett Ut 562 500

Inn 562 500



Regnskapsposter STA 

Info og oversikt  

 

Post 3402 – Rammetilskudd fra UiA  

En inntektspost vi fører midler på fra UiA  

 

Post 6800 – Kontor, programvare o.l.  

- En utgiftspost  

- Her føres innkjøp av kontorrekvisita, som for eksempel post-it, permer og skilleark  

- Her føres utgifter til forskjellige programvarer og abonnement, som for eksempel STA 

på Gule sider, Dropbox, Pro ISP og Adobe  

 

Post 6840 – Aviser og tidsskrifter 

- En utgiftspost  

- Her føres abonnement av Fevennen, Agderposten og Grimstad Adressetidende  

 

Post 6860 – Møter, kurs o.l. – RSU  

- En utgiftspost  

- Her føres det meste som har med mat til møter, kurs gjennom året, for råd, styrer og 

utvalg 

- Eksempler: 

• Oppstartsseminar SP  

• Mat til SP-møter 

• Julebord – SP  

• Mat til formøtene for landsmøtedelegasjonen  

• Sommeravslutning SP  

 

 

Post 6862 – Møter, bevertning o.l. – STA-kontorene  

- En utgiftspost  

- Her føres alt som har med mat til kontorene, møter, avslutninger osv.  

- Eksempler: 

• Mat til kontorene 

• Frukt og kaffe/te til møtene på kontorene 

• Overlappsmiddag i juni 

• Sommeravslutning for styret  

• Julebord – styret  

 

Post 6891 –HMS  

- En utgiftspost  

- Her fører man kurs som setter søkelys på HMS  

- Eksempler: 

• Førstehjelpskurs 



• Diverse kurs for å hjelpe studenter i krise, som Vivat-kurset 

 

Post 6900 – Teambuilding og sosialt STA-styret  

- En utgiftspost  

- Arrangement og sammenkomster som bygger teamet 

 

Post 7000 – STA-bilen  

- En utgiftspost  

- Her føres alt som har med STA-bilen å gjøre 

- Den lånes ut til studentaktivitetene og VT 

- Eksempler: 

• Kristiansand Bomselskap  

• Bensin 

• EU-kontroll 

• Service på bilen  

• Dekkhotell hos Dekkmann  

 

 

Post 7110 – Reisekostnader- RSU  

- En utgiftspost  

- Her føres alle reiseutgifter vedrørende råd, styrer og utvalg (RSU) 

- Eksempler: 

• Transport til SP-møter 

• Utbetalingsanmodninger til SP-medlemmer som tar buss til møter  

• Reise til NSOs landsmøte  

• RSU – medlemmer som er med på reiser 

• Transport til utvalgsmøter 

 

Post 7112 – Reisekostnader, konferanser og kompetanseheving STA-styret  

- En utgiftspost  

- Her føres alle reiseutgifter, konferanseavgifter og kurs for kompetanseheving til STA-

styret 

- Eksempler: 

• Konferanser, som konferanseavgift 

• Møter  

• Flybilletter  

 

Post 7300 - Studentvalget  

- En utgiftspost  

- Her føres alt som har med studentvalget å gjøre, både SP og RSU  

- Eksempler: 

• Flyers og annet skriftlig materiell  

• Egne t-skjorter til valget  

• Boller og kaffe  

• Arrangement knyttet til valget  

 



Post 7320 – Profileringskostnader  

- En utgiftspost  

- Her føres alt som har med profilering av STA å gjøre 

- Eksempler: 

• TV-håndbok 

• Facebook  

• Gensere/t-skjorter til Studentparlamentet  

• Roll-up 

• Nett 

• Pins 

 

 

Post 7430 – Gaver  

- En utgiftspost  

- Her føres blomster til av- og påtroppende styre på valgforsamling i mai  

 

Post 7500 – Forsikringspremie  

- En utgiftspost  

- STA betaler en årlig sum til Trygg Forsikring  

- Denne gjelder forsikring for styret i byggene på jobb og er obligatorisk for 

organisasjonen å ha  

 

 

Post 7770 – Bankgebyr  

- En utgiftspost  

- Her føres alle bankgebyrene og årlige summer vedrørende bankkortene til STA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SP-sak 42/23 

Møtedato 27.09.23 

Saksbehandler Lisa Fredsvik 

 

Valg av studentrepresentanter til Forthem sitt Student Council 

Bakgrunn for saken  

STA-styret ønsker å ta opp vedlegg 1 i STAs valgreglement angående valg av representanter inn i 

Forthem sitt Student Council etter en evaluering av nåværende valgprosedyre.   

 

Argumentasjon  

Forthem sitt Student Council er et organ som består av 2 studenter fra hvert av de 9 

medlemsuniversitetene. Hvert universitet velger to studentrepresentanter internt, som 

representerer studentene på gjeldende universitet og studentstemmen innad i Forthem. Student 

Council ble opprettet i 2023 og er dermed et svært nytt organ. Det vil si at prosedyrene rundt valg 

og organisering også er svært nye.  

 

Tidligere har UiA-Doc, som er interesseorganisasjonen for Ph.d. - kandidater, valgt en 

representant fra UiA inn i Student Council. Etter evaluering av valgprosedyren for Forthem 

Student Council har STA og UiA-Doc kommet frem til at det er mer hensiktsmessig at STA 

velger begge representantene fra UiA. Dette skyldes både ressursgrunnlag og tilknytning til 

studentmassen. 

 

Det vil si at vi foreslår å endre valgreglementet fra:  

«Forthem Student Council med en (1) representant og en (1) vararepresentant»  
Til: 
 «Forthem Student Council med to (2) representanter og to (2) vararepresentanter»  
 

Det er viktig å presisere at endringsforslaget kun gjelder valg av representanter til Forthem sitt 

Student Council. Valgreglementet vil bli tatt opp i sin helhet innen 31. mars 2024, slik som 

vedtektene krever. 

 

Økonomiske konsekvenser  

Forslaget har ingen økonomiske konsekvenser for STA. 

 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til vedlegg 1 i STAs valgreglement, med de 

endringer som måtte forekomme på møtet.  

 

Innstilling fra styret  

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.  

 

Vedlegg  

Vedlagt ligger vedlegg 1 i valgreglementet med foreslåtte endringer i rødt. 

 

 



English Summary  

The STA-board is suggesting a change in STAs Election Regulations regarding the election of 

student representatives in Forthem` s Student Council. 



Vedlegg 1: Verv i Studentorganisasjonen i Agder  

 
Vedlegget reguleres av Studentparlamentet. 

 

Studentparlamentet: 

Valg til Studentparlamentet gjennomføres på våren etter avtale med Universitetets valgstyre. 

Valget gjennomføres som elektronisk urnevalg. 

 

Funksjonstid: 1. juli til 30. juni. 

 

Valgforsamling:  

STAs valgforsamling gjennomføres i mai. Følgende verv velges internt i STA:  

Valgkomiteen med en (1) leder og tre (3) medlemmer 

Kontrollkomiteen med en (1) leder og to (2) medlemmer 

Unikumstyret med en (1) representant og en (1) vararepresentant 

Utvalg i STA, jamfør vedlegg 6 

STA-styret, jamfør vedtektene og stillingsbeskrivelsene 

Forthem Student Council med to en (1)(2) representanter og en (1) to (2) vararepresentanter  

   

Studentrepresentantene, valgt til verv i STA, har møteplikt og plikter å følge opp poltikk 

vedtatt av Studentparlamentet.  

 

De avtroppende studentrepresentantene, valgt til verv i STA, plikter seg til å gi overlapp til      

påtroppende studentrepresentanter i de samme vervene.  Dette gjelder ikke 

Studentparlamentet. STA-styret skal legge til rette for at det blir gjennomført overlapp.  

 

 Funksjonsperioden løper fra 1.juli til 30.juni.  

 

 



SP-sak 43/23 

Møtedato 27.09.23 

Saksbehandler Lisa Kjosnes Fredsvik 

 

Diskusjonssak om tiltak mot seksuell trakassering blant studenter 

Bakgrunn for saken  

SHoT-tallene for 2022 viser at 39 % av kvinnelige studenter og 9 % av mannlige studenter har 

opplevd seksuell trakassering i løpet av studietiden. Samtidig opplever overgrepsmottaket i 

Kristiansand en økning av henvendelser i fadderuken. 

 

Dette er en svært alvorlige tall, og STA-styret ønsker Studentparlamentets meninger for å kunne 

jobbe med problemstillingen. 

 

Argumentasjon  

Senter for likestilling på UiA har fått midler til en prosjektstilling der det skal jobbes med å 

utarbeide forebyggende tiltak mot seksuell trakassering. Prosjektet er i startfasen og STA-styret 

ønsker tilbakemelding på utforming, innhold, samt hvordan en kan nå målgruppen for tiltakene.  

 

I tillegg til det overnevnte ønsker STA-styret tilbakemelding på om styret skal jobbe med 

problematikken, og hvilke forebyggende tiltak som når best ut til studenter. 

 

Et av de foreslåtte tiltakene er en informasjonskampanje hvor man informerer om forskjellige 

statistikker, ressurser og hva som er greit og ikke når det kommer til oppførsel både i- og utenfor 

studiehverdagen. Et annet tiltak er gratis nattbuss under fadderuken, slik at studenter kommer seg 

trygt hjem. Eksempler på andre mulige tiltak er spesialisering av kompetanse rundt seksuell 

trakassering hos SiA-helse, samt muligheten til å velge samtaleterapeut som har kompetanse på 

det området man ønsker hjelp til.  

 

Diskusjonspunkter 

 

• Hvilket ansvar har UiA ovenfor studentene når det gjelder seksuell trakassering? 

• Hva slags forebyggende tiltak er mest hensiktsmessige og hvorfor? 

• Hvordan bør en informasjonskampanje se ut, og hva bør den inneholde? 

 

 

Vedlegg 

Vedlagt er tre eksempler på en forebyggende kampanje som er tiltenkt UiA, og som det er 

foreslått å ha på informasjonsskjermene rundt på begge campus, hos Spicheren og på BARE 

studenthus. 

 

English Summary  

The STA-board is informing the Student Parliament about a project that aims to prevent sexual 

harassment amongst students. The STA-board would like feedback on how to design preventative 

measures. 
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Informasjon om SHoT – tall  

Om Studenters- helse og trivselsundersøkelse 

SHoT er en kartlegging om studentenes helse og trivsel i bred forstand, med hovedvekt på 

psykososiale forhold. Undersøkelsen ble sist gjennomført i 2022 og har som formål å vise 

hvordan studentene har det og hvordan velferdstilbudene til studentene kan forbedres. Det er 

Folkehelseinstituttet som gjennomfører undersøkelsen og analyserer resultatene.  

 

Tilleggsundersøkelse  

Hvis utvalget ser det som nødvendig kan de velge å gjennomføre en tilleggsundersøkelse til 

SHoT. Denne er ikke like omfattende, men er en kortere undersøkelse på et spesifikt tema. I 

2023 valgte Folkehelseinstituttet å gjennomføre en tilleggsundersøkelse på temaet rus blant 

norske studenter.  

Deler av funnene ble presentert under Arendalsuken og det er disse tallene styret ønsker å 

orientere Studentparlamentet om.  

Kartleggingen tar for seg både selve rusen og utfordringer rundt rusrelaterte helseproblemer, 

misbruk, avhengighet og skadelige rusmønstre.  

Utvalget jobber ut ifra følgende definisjon på rusbrukslidelse:  

- Problemer med å begrense inntaket av rusmidler 

- Økt toleranse slik at man må innta større mengder av et rusmiddel for å oppleve den 

ønskede beruselsesfølelsen    

- Fysisk avhengighet som gir abstinenssymptomer slik som skjelvinger, svette, angst, 

søvnproblemer og kramper   

- Fortsatt bruk av rusmidler til tross for problemer med helse, studier, jobb og forholdet 

til sine nærmeste 

- Manglede kontroll over rusbruken  

 

De viktigste funnene/tallene 

1/10 mannlige studenter har hatt en alkohollidelse i løpet av det siste året  

12,3 % av studentene har hatt en ruslidelse det siste året 

8,8 % av studentene har hatt en alkohollidelse  

4,4 % av studentene har hatt en stofflidelse  

 

De viktigste betraktningene  

Undersøkelsen viser også at en større andel studenter etterlyser flere alkoholfrie tilbud. 6/10 

studenter ønsker dette. 

SHoT-lederen mener at studentsamskipnadene og utdanningsinstitusjonene gjør mye, men bør 

vurdere enda flere forebyggende tiltak og har en klar oppfordring «Det gjøres mye bra arbeid i 

dag. Vi ser likevel at det er behov for mer samarbeid og erfaringsutveksling. Min klare 

oppfordring til studiestedene, studentsamskipnadene og myndighetene, er å ta enda flere grep 

i denne situasjonen».  


